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СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО

МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №30 
от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 

културно многообразие проведено на 28.01.2025 г.
от 15:00 часа в Зала 1, ет.2, ул. „Московска" №33

Днес, 28.01.2025 г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Цветелина Симеонова — Заркин, зам,- 
председател на ПК по ОКНКМ. При направената проверка на кворума беше 
установено, че присъстват 8 /осем/ общински съветници, поради което 
Заседанието може да бъде проведено. Г-н А. Хекимян, г-н Г. Борисов и г-н Е. Савов 
се присъединиха след проверката на кворума. Г-н В. Стойчев отсъства за цялата 
продължителност на заседанието.

Г-н Цв. Симеонова - Заркин докладва проекта за дневен ред на заседанието 
като предложи включването на извънредна точка „Съгласуване на списък с 
членове за участие в комисиите за оценка на проектни предложения, 
кандидатстващи за включване в раздели от Календара на културните събития на 
Столичната община за 2025 г." предоставен от г-жа Благородна Здракова, зам,- 
кмет на Столична община.

Комисията подкрепи проекта 
предложение за включване на извънрес

Общо гласували:
в т.ч.:

За дневе 
на точка с

8

н ред с така направеното
8 /осем/ гласа "за".

За 8

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване на дневния ред:

Няма

1. Венци Стойчев —

2. Цветелина Симеонова - Заркин За

3. Антон Хекимян —

4. Бонка Василева За

5. Веселин Калановски За

в. Вили Лилков За
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7. Гергин Борисов --

8. Диян Стаматов За

9. Еньо Савов --

10. Ивайло Костадинов За

11. Иван Виделов За

12. Стефан Спасов За

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ С0А25-ВК66-710 / 23.01.2025 г. с вносител г-н Цветомир 

Петров, относно: Приемане на Оперативна програма на Столичния общински 
съвет 3а 2025 г. и приемане на отчет за изпълнението на Оперативната 
програма на Столичния общински съвет за 2024 г.

Г-жа Б. Генова, директор на д-я „Култура" на СО предложи корекция в срока 
на един от докладите, а именно В Приложение №2, Направление „Култура, 
образование, спорт и младежки дейности", Дирекция „Култура", ред 1, текстът 
„януари 2025" се замества с „Март 2025" - януари. Това се налага поради 
Здравословен проблем на един от служителите в дирекция „Култура".

Г-жа Цв. Симеонова-Заркин подложи на гласуване доклада с така 
направеното предложение за изм. и доп. на проекта на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 

предложения проект на решение:
1.1. В Приложение №2, Направление „Култура, образование, спорт и 

младежки дейности", Дирекция „Култура", ред 1, Текстът „януари
2025" се замества с „Март 2025"

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За Н

Против Няма
Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:
1. Венци Стойчев —

2. Цветелина Симеонова - Заркин За

3. Антон Хекимян —
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4. Бонка Василева За

5. Веселин Калановски За

6. Вили Лилков За

7. Гергин Борисов --

8. Диян Стаматов За

9. Еньо Савов --

10. Ивайло Костадинов За

11. Иван Виделов За

12. Стефан Спасов За

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към СОА24-ВК08-10600-[4] / 07.11.2024 с вносител Евгения 

Алексиева, кмет на район „Панчарево" относно: Именуване на безименни улици в с. 
Герман на територията на район "Панчарево" - Столична община, с имената 
"Царица Ирина", "Цар Константин Асен", "Царица Теодора", "Севастократорица 
Десислава", "Царица Елена", "Севастократор Александър". Промяна на ул. "Раздолци" 
именувана с Решение № 775 на СОС от 27.07.2023 г. като същата да се промени по 
одобрен устройствен план на с. Герман и премине по О.Т. 303, 0. Т. 308, 0. Т. 309, 
О.Т. 310А, О.Т. 311, О.Т. 312, О.Т. 314, О.Т. 318 до О.Т. 324, което представлява основен 
път за местността и отпадне частта извън регулация.

Г-н Г. Борисов направи предложение за корекция в изписването при 
транслитерация на името на улицата: , текстът „ТзагИха" да се замени с 
„Тзаг^за".

Г-жа Цв. Симеонова — Заркин подложи на гласуване доклада заедно с така 
направеното предложение за корекция в проекта на решение.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изм. и доп. в
предложения проект на решение:
1.1. В т.1, тире 3, те

Общо гласували:
в т.ч.:

кстът „Тзагкга" да се замени с „ТзагИза"

9

За 9

Против Няма
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Поименно гласуване на предложението:
Въздържали се Няма

1. Венци Стойчев --

2. Цветелина Симеонова - Заркин за

3. Антон Хекимян --

4. Бонка Василева за

5. Веселин Калановски За

6. Вили Лилков За

7. Гергин Борисов За

8. Диян Стаматов За

9. Еньо Савов —

10. Ивайло Костадинов за

11. Иван Виделов За

12. Стефан Спасов За

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК08-14076 / 08.10.2024 от Димитър Петров, кмет на 

район „Красна поляна" относно: Решение на Столичен общински съвет за 
отдаване под наем на части от недвижими имоти - публична общинска 
собственост 3а осъществяване на ученическо столово и бюфетно хранене, след 
провеждане на публично оповестен конкурс, на ученически стол и ученически 
бюфет, находящи се в сградата на 57СУ"Св. Наум Охридски" и 147ОУ"Йордан 
Радичков" на адрес ул. "Д-р Калинков" №40,, АПОС 1416 от 10..07.2020 г. в сграда с 
идентификатор 68134.1106.127.3 на основание чл.14, ал.7 във връзка с ал.2 от 
Закона 3а общинската собственост, чл.3,ал.1, ал.З и ал. 6, чл.6, ал. 1, чл. 7 от 
Наредбата 3а организиране на ученическото столово и бюфетно хранене в 
общинските училища на територията на Столична община и във връзка с чл. 21, 
ал.1, т. 8 от ЗМСМА.

Г-жа Симеонова-Заркин информира комисията, че постъпило становище 
по доклада от ресорния зам.-кмет с предложения 3а изм. и доп.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
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1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните идм. и доп 6 
предложения проект на решение съгласно становище с вх.№ СОА24-ВК08-14076- 
[1] / 07.11.2024 г.:

1.1. Т. III добива следната редакция: „ "Възлага на кмета на Столична община 
да издаде заповед за откриване на процедурата по провеждане на публично 
оповестения конкурс, с която да делегира правото за провеждане на същия на 
кмета на район „Красна поляна", както и възможността, по негова преценка, да 
възложи провеждането му на директорите на съответните училища."

1.2. Т. IV да отпадне.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 3 от дне(

Няма
Зния ред:

1. Венци Стойчев —

2. Цветелина Симеонова - Заркин За

3. Антон Хекимян --

4. Бонка Василева За

5. Веселин Калановски За

6. Вили Лилков За

7. Гергин Борисов За

8. Диян Стаматов За

9. Еньо Савов --

10. Ивайло Костадинов За

11. Иван Виделов За

12. Стефан Спасов За

По т. 4 от дневния ред:
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Доклад с 6х.№ Към СОА23-НЦ62-487-[3] / 06.12.2024 от Ангел Стефанов, 
кмет на район „Овча Купел" относно: Преименуване на две улици по плана на м. 
"Овча купел-актуализация", район Овча купел , Столична община, с името "Арх. 
Георги Овчаров и "Арх. Любомир Нейков".

Г-н А. Стефанов информира ПК, че докладът се базира на предложение от 
страна на Камарата на архитектите в България. Арх. Овчаров е проектирал 
банята в кв. „Овча купел". Арх. Нейков е изготвил градоустройствените планове 
на София.

Г-жа Цв. СимеоноВа — Заркин уточни, че в проекта на решение липса 
изписването на наименованията на улиците при транслитерация.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изп. и доп. в 
проекта на решение:

1.1. В края на втория параграф (тире 1-во) от диспозитива на решението 
да се добави текстът „с изписване при транслитерация "АгГ). Сеог^1 Оусбагоу"

1.2. В края на третия параграф (тире 2-ро) от диспозитива на решението 
да се добави текстът „с изписване при транслитерация "АгИ. 1уиЬот!г Цеукоу".

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т, 4 от дневния ред:

1. Венци Стойчев —

2. Цветелина Симеонова - Заркин за

3. Антон Хекимян --

4. Бонка Василева За

5. Веселин Калановски За

6. Вили Лилков За

7. Гергин Борисов За

8. Диян Стаматов За

9. Еньо Савов —
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10. Ивайло Костадинов За

11. Иван Виделов За

12. Стефан Спасов За

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към С0А24-ВК66-11041-[1] / 27.12.2024 от Иван Василев, зам,- 

кмет на Столична община относно: Приемане на Правилник за организация и 
работа на Фонд за подкрепа на учащи и изявени деца в областите култура, 
изкуства, наука и образование, спорт, в изпълнение на Решение 666 по Протокол 
26 от 19.12.2024 г.

Г-жа Д. Димитрова, директор на дирекция „Икономика и търговска 
дейност" — СО представи доклада.

Г-жа Цв. Симеонова — Заркин подложи доклада на гласуване.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 

взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

1. Венци Стойчев

2. Цветелина Симеонова - Заркин За

3. Антон Хекимян —

4. Бонка Василева За

5. Веселин Калановски За

6. Вили Лилков За

7. Гергин Борисов За

8. Диян Стаматов За

9. Еньо Савов —
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10. Ивайло Костадинов За

11. Иван Виделов За

12. Стефан Спасов За

По т. 6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА25-ВК66-642 / 22.01.2025 от Анна Стойкова, Антон 

Хекимян- общински съветници относно: Приемане на инвестиционна мярка 
"Зелени училища и детски градини"

Г-жа А. Стойкова представи доклада. Информира ПК, че той се вписва в 
мерките 3а присъединяване на СОС към глобално споразумение 3а климат и 
енергия. Основната цел е намаляването на парниковите газове като в бюджета 
на СО 3а 2025 г. би трябвало да залегнат до 500 000 лв. Докладът позволява на 10 
- 15 детски градини и училища да кандидатстват и реализират своите мерки. 
Предвижда се създаването на комисия със заповед на кмета на СО с участието на 
ресорните дирекции.

Г-н Г. Борисов отправи предложение т.2 от проекта на решение да 
отпадне. Към момента не е необходимо подобно уточнение. Това може да стане 
по време на бюджета.

Г-н В. Калановски счита, че този доклад влиза в границите на 
пълномощията на трима ресорни кмета на СО. Направление КОСМД не може да 
изрази становище и конкретно мнение по екологични въпроси. Не би ли трябвало 
да има становище от поне един от зам.-кметовете на СО, особено това на г-н И. 
Василев? Защо не са поискани становища?

Г-н Ст. Спасов поясни, че г-н А. Хекимян не присъства в зала като 
съвносител на доклада. Счита, че направената инвестиция няма да бъде 
устойчива. 95 % от дворовете на детските градини и училищата са асфалтови 
полета. Призова да се изискат становища от ресорните зам.-кметове на СО и да 
имаме представа колко проекта биха могли да бъдат реализирани.

Г-н И. Виделов счита, че проектът е удачен. Отправи противно 
предложение на това 3а отпадане на т.2 от проекта на решение, защото е нужен 
лимит на разходите.

Г-н Г. Борисов поясни, че неговото предложение 3а отпадане на т.2 от 
проекта на решение не цели оспорване на сумата. Не може да се изисква от кмета 
да направи нещо, което е от правомощията на общинския съвет.

Проф. Лилков счита, че проектът на решение в оригиналния му вид е добър. 
Ако не се сложи лимит ще настъпи художествено творчество.

Г-н Д. Стаматов посочи, че цялата 2024 г. се явява най-финансово 
неутралната 3а бюджета на кмета и на столицата. За 2024 г. е имало две 
инициативи подкрепени 3а около 300 000 лв. Ако се обърнат 3а становище към 
Зам.-кмета по финанси, той разбира се ще откаже. Счита, че инициативата е 
положителна и би могла да се превърне в инициатива на кмета на Столична 
община. Образованието не е политизирано, важен е смисълът.

Проф. Лилков предложи докладът да се отложи и да се искат становища от 
ресорните зам.-кметове със срок до предстоящата сесия на СОС. 8/11



Предложението 3а отпадане на т.2 от проекта на решение бе подложено 
на гласуване. Въз основа на проведеното гласуване, бе взето следното решение:

Т.2 не отпада от проекта на решение.
Поименно гласуване на предложението 3а отпадане на т.2:

1. Антон Хекимян: Против
2. Бонка Василева: Въздържал се
3. Вили Лилков: Против
4. Гергин Борисов: За
5. Диян Стаматов: Против
6. Еньо Савов: Въздържал се
7. Ивайло Костадинов: Въздържал се
8. Иван Виделов: Против
9. Стефан Спасов: За
10. Цветелина Симеонова- Заркин: Въздържал се

Резултат от гласуване на комисията:
За: 2 /Против: 4 / Въздържал се: 4

Предложението да се изискат становища от ресорните зам.-кметове бе 
подложено на гласуване. Въз основа на проведеното гласуване бе взето решение 
да се изискат писмено становища от ресорните зам.-кметове.

Поименно прегласуване на предложението на проф. Лилков :
1. Антон Хекимян: За
2. Бонка Василева: За
3. Вили Лилков: За
4. Диян Стаматов: За
5. Еньо Савов: За
6. Ивайло Костадинов: За
7. Иван Виделов: За
8. Стефан Спасов: Въздържал се
9. Цветелина Симеонова- Заркин: За
Резултат от гласуване на комисията:
За: 8 /Против: 0/ Въздържал се: 1

Докладът бе подложен на гласуване. Въз основа на състоялите се 
разисквания и проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред:

Общо гласували:
в т.ч.: 10

За 9

Против Няма

въздържали се 1
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1. Венци Стойчев —

2. Цветелина Симеонова - Заркин За

3. Антон Хекимян —

4. Бонка Василева За

5. Веселин Калановски За

6. Вили Лилков За

7. Гергин Борисов За

8. Диян Стаматов За

9. Еньо Савов —

10. Ивайло Костадинов За

11. Иван Виделов За

12. Стефан Спасов въздържал се

По т. 7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК08-18615 / 31.12.2024 от Константин ПаВлов, кмет 

на район „Лозенец", Бойко Димитров, общински съветник относно: Приемане на 
технико-икономическа оценка и даване съгласие за прилагане на намалени 
отстояния за разширение и надстрояване на съществуваща сграда на 174-та 
детска градина "Фют", ул. "Мала планина" № 36 в имот с идентификатор 
68134.901.911 по КККР, кв. 173, м. "Лозенец - II част", гр. София, район "Лозенец" 
под.т. 1 -

Г-н К. Павлов информира ПК, че с така направеното предложение за 
разширение биха се създали две нови групи. В своето становище гл. архитект на 
СО е изискал допълнения към доклада като всичките му бележки са отразени и 
необходимите документи са предоставени.

Докладът бе подложен на гласуване.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя предложението.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9
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Против Няма

Поименно гласуване на предложението:
Въздържали се Няма

1. Венци Стойчев —

2. Цветелина Симеонова - Заркин За

3. Антон Хекимян —

4. Бонка Василева За

5. Веселин Калановски За

6. Вили Лилков За

7. Гергин Борисов За

8. Диян Стаматов За

9. Еньо Савов —

10. Ивайло Костадинов За

11. Иван Виделов За

12. Стефан Спасов За

при закрити врата. Общинските съветници се 
вен от г-жа Благородна Здракова, зам.-кмет на

По извънредна точка 1, . „Съгласуване на списък с членове за участие в 
комисиите 3а оценка на проектни предложения, кандидатстващи 3а включване в 
раздели от Календара на културните събития на Столичната община 3а 2025 г." 
комисията премина към зас^дан 
Запознаха със списъка ,пр 
Столична община. Кр шс/ят^съгласува списъка с 10 /десет/ гласа „3а".

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

(■

I

м__________
Цветелина Симеонова - Заркин
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